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Obec Ostružná

Zastupitelstvo obce OstruŽná
Zápis

z 8. zasedání Zastupitelstva obce OstruŽná
konaného dne 11. 3. 2024 v zasedací místnosti OÚ

Přítomní členové ZO: J. Kročák, M. Janeček. N. Jatiová, R. Roušal, A. Miščík, G. Balatková,
M. Talpa
Omluveni:
Zastupitelstvo bylo svoláno dle zákona o obcích.
Na veřejném zasedání je pňtomno 7 členů ze 7, zastupitelstvo je usnášeníschopné Informace
byla vyvěšena na úřední desce od 4. 3. 2024 do 11. 3. 2024

Zápis z předcházejícího veřejného zasedání byl řádně podepsán a ověřen a je k nahlédnutí na
obecním úřadě. Nebyly proti němu podány žádné námitky, proto je považován za schválený.

Schůzi zahájil starosta v 16:00 hodin.

Zápisem ze schůze byla starostou pověřena Eva Aouini Mondeková.

Program:
I. Kontrola usnesení
II. Pozemky
III. Vytvoření osadního výboru v Petříkově
IV. Různé
V. Diskuse

Usnesení:
Zastupitelstvo obce Ostružná schvaluje program 8. zasedání Zastupitelstva obce Ostružná.
ZO hlasovalo: pro 7 proti O zdržel se O Usnesení bylo přijato

Starosta určil ověřovatele zápisu - Nicol Jatiovou a Gabrielu Balatkovou

I. Kontrola usnesení

Všechna usnesení jsou splněna nebo jsou v jednání.

II. PozemkV

l. Žádost p. o prodej části pozemku
Na 16. zasedání ZO, konaného dne 13. 12. 2021 bylo schváleno dělení pozemku č. 42/2, k. ú.
Ostružná (celková výměra 1862 m2) z důvodu prodeje jeho části, která slouží jako příjezdová
cesta a parkování k rodinnému domu Dle GP č. 1164-242/2022 došlo k rozdělení
parcely na pozem. parč. č. 42/2 ostatní plocha, jiná komunikace, k. ú. Ostružná, výměra 1785
m2 a parč. č. 42/6, osť. plocha, osť. komunikace, k. ú. Ostružná, výměra 77 m2.
Záměr prodeje pozemku byl vyvěšen na úřední desce od 14. 2. do 29. 2. 2024



\
Usnesení:
Zastupitelstvo obce Ostružná schvaluje prodej pozemku 42/6 k. ú. Ostružná, o celkové
výměře 77 m panu za částku 150,-- Kč/m2, tj 11 550 KČ,-- (dle zákona
osvobozeno od DPH)
ZO hlasovalo: pro 7 proti O zdržel se O Usnesení bylo přijato

III. Zřízení osadního výboru v Petříkově

l. Dne 2. l. 2024 donesla na OÚ Ostružná paní Skoupilová zápis z ustavující schůze ve věci
zřízení obecního výboru v Petříkově. Občané Petříkova žádají Zastupitelstvo obce Ostružná,
aby na svém zasedání v souladu § 120 odst. l zákona č. 128/2000 Sb. o obcích (obecní
zřízení) ve znění pozdějších předpisů zřídilo osadní výbor.
Na ustavující schůzi byli zvoleni členové osadního výboru, kterými jsou: Zdeněk Pospíšil,
Robert Kolář, Milada Zetochová, Ivo Šebeček a Hana Skoupilová. Členové si zvolili předsedu
osadního výboru, a tím je Robert Kolář.

Usnesení:
Zastupitelstvo obce Ostružná zřizuje osadní výbor v Petříkově s členy: Zdeněk Pospíšil,
Robert Kolář, Milada Zetochová, Ivo Šebeček a Hana Skoupilová.
ZO hlasovalo: pro 7 proti O zdržel se O Usnesení bylo přijato

IV. Různé
1. Sponzorký dar na Hasičský bál
Dne 23. 3. 2024 se koná tradiční Hasičský bál, který pořádá SDH Ostružná. Starosta hasičů
Oldřich Balatka požádal Obec o sponzorský dar.

Usnesení:
Zastupitelstvo obce Ostružná schvaluje sponzorský dar na Hasičský bál ve výši 6 000 Kč.
ZO hlasovalo: pro 7 proti O zdržel se O Usnesení bylo přijato

2. Žádost o podporu Linky bezpečí
Linka bezpečí, z. s. poslala žádost o poskytnutí finančního příspěvku ve výši 2 500 kč na její
provoz.

Usnesení:
Zastupitelstvo obce Ostružná neschvaluje poskytnutí finančního příspěvku ve výši 2 500 KČ
pro Linku bezpečí, z.s
ZO hlasovalo: pro 7 proti O zdržel se O Usnesení bylo přijato

3. Žádost o podporu nadace Zdravotní klaun
Nadace Zdravotní klaun, která pomáhá dětským a geriatrickým pacientům procházet
procesem léčby, požádala o finanční příspěvek v jakékoliv výši.

Usnesení:
Zastupitelstvo obce Ostružná neschvaluje poskytnutí finančního příspěvku pro nadaci
Zdravotní klaun



ZO hlaSovalo: pro 7 proti O zdržel se O Usnesení bylo přijato

4. Žádost o poskytnutí finančního příspěvku Českému svazu chovatelů
Český svaz chovatelů pořádá 19. - 20. října 2024 již 27. okresní výstavu zvířectva a žádá
Obec Ostružnou o finanční příspěvek 500 KČ na úhradu pohárů a čestných cen.

Usnesení:
Zastupitelstvo obce Ostružná ne/schvaluje poskytnutí finančního příspěvku ve výši 500 KČ
pro Český svaz chovatelů.
ZO hlasovalo: pro 7 proti O zdržel se O Usnesení bylo přijato

5. Obecně závazná vyhláška obce Ostružná Č. 1/2024 o zruŠení obecně závazné vyhláŠky
o místním poplatku z pobytu č. 1/2023 ze dne 5. 6. 2023 (dne 1.1. 2024 vešla v platnost nová
OZV o místním poplatku z pobytu dle aktuální legislativy)

Usnesení:
Zastupitelstvo obce Ostružná vydává Obecně závaznou vyhlášku obce Ostružná č. 1/2024 o
zrušení obecně závazné vyhlášky č. 1/2023 o místním poplatku z pobytu

ZO hlasovalo: pro 7 proti O zdržel se O Usnesení bylo přijato

V. Diskuse

p. Jonáš se zeptal na parcelu č. 42/6, že by měl zájem jí odkoupit
p. starosta odpověděl, že tuto parcelu schválilo ZO k prodeji panu Mondekovi, jelikož je to
část jeho příjezdové cesty k domu
dále pokračuje debata o pozemku č. 42/6
p. Balatka poděkoval za sponzorský dar na Hasičský bál a pozval všechny přítomné
p. Bartošíková se zeptala, kde se ples bude konat
p. Balatka odpověděl, že na Skilandu
p. Bartošíková řekla, že s hrůzou zjistila, že co se děje, že pan Jonáš chce něco kolem
vodárny, že vodárna je jediný zdroj pitné vody v Ostružné a rozuměla tak, že chceme zamezit
těžkým autům jezdit kolem vodárny a zeptala se, co to znamená? Dále se ptá, jestli je tarn
nějaké hájené pásmo
p. starosta odpověděl, že tam je hájené pásmo, a že jsme to řešili už na minulé schůzi, na které
p. Bartošíková nebyla přítomna, a že s p. Jonášem řeší Obec něco jiného
p. Hýbl se zeptal p. Jonáše, jestli tarn chce udělat parkoviště, a že Obci nemůže zamezit vodu
p. Jonáš se zeptal jakou vodu?
p. Hýbl odpověděl, že je tarn zdroj vody a nemůže tam chtít p. Jonáš nic postavit
p. starosta vyzval přítomné, aby šli diskutovat k jinému tématu, že tohle Zastupitelé řeší
několik let, že už se i řešilo to, aby voda ohrožena nebyla
p. Jonáš řekl, že voda stejně ohrožena nebude, protože jezírko by bylo pod vodárnou
Dále p. Jonáš řekl, že mu Zastupitelstvo dalo podmínku, že ke směně pozemků s Obcí je
potřeba udělat odhady
p. starosta odpověděl, že stále čeká na reakci p. Jonáše
p. Jonáš se zeptal, jestli na odhad musí být kulaté razítko, dále podotýká, že odhad bude stát
cca 36 tis. Kč



ZO hlaSovalo: pro 7 proti O zdržel se O Usnesení bylo přijato

4. Žádost o poskytnutí finančního příspěvku Českému svazu chovatelů
Český svaz chovatelů pořádá 19. - 20. října 2024 již 27. okresní výstavu zvířectva a žádá
Obec Ostružnou o finanční příspěvek 500 KČ na úhradu pohárů a čestných cen.
0 0

Usnesení:
Zastupitelstvo obce Ostružná ne/schvaluje poskytnutí finančního příspěvku ve výši 500 KČ
pro Český svaz chovatelů.
ZO hlasovalo: pro 7 proti O zdržel se O Usnesení bylo přijato

5. Obecně závazná vyhláŠka obce Ostružná Č. 1/2024 o zrušení obecně závazné vyhláŠky
o místním poplatku z pobytu č. 1/2023 ze dne 5. 6. 2023 (dne 1.1. 2024 vešla v platnost nová
OZV o místním poplatku z pobytu dle aktuální legislativy)

Usnesení:
Zastupitelstvo obce Ostružná vydává Obecně závaznou vyhlášku obce Ostružná č. 1/2024 o
zrušení obecně závazné vyhlášky č. 1/2023 o místním poplatku z pobytu

ZO hlasovalo: pro 7 proti O zdržel se O Usnesení bylo přijato

V. Diskuse

p. Jonáš se zeptal na parcelu č. 42/6, že by měl zájem jí odkoupit
p. starosta odpověděl, že tuto parcelu schválilo ZO k prodeji panu Mondekovi, jelikož je to
část jeho příjezdové cesty k domu
dále pokračuje debata o pozemku č. 42/6
p. Balatka poděkoval za sponzorský dar na Hasičský bál a pozval všechny přítomné
p. Bartošíková se zeptala, kde se ples bude konat
p. Balatka odpověděl, že na Skilandu
p. Bartošíková řekla, že s hrůzou zjistila, že co se děje, že pan Jonáš chce něco kolem
vodárny, že vodárna je jediný zdroj pitné vody v Ostružné a rozuměla tak, že chceme zamezit
těžkým autům jezdit kolem vodárny a zeptala se, co to znamená? Dále se ptá, jestli je tarn
nějaké hájené pásmo
p. starosta odpověděl, že tani je hájené pásmo, a že jsme to řešili už na minulé schůzi, na které
p. Bartošíková nebyla přítomna, a že s p. Jonášem řeší Obec něco jiného
p. Hýbl se zeptal p. Jonáše, jestli tarn chce udělat parkoviště, a že Obci nemůže zamezit vodu
p. Jonáš se zeptal jakou vodu?
p. Hýbl odpověděl, že je tarn zdroj vody a nemůže tam chtít p. Jonáš nic postavit
p. starosta vyzval přítomné, aby šli diskutovat k jinému tématu, že tohle Zastupitelé řeší
několik let, že už se i řešilo to, aby voda ohrožena nebyla
p. Jonáš řekl, že voda stejně ohrožena nebude, protože jezírko by bylo pod vodárnou
Dále p. Jonáš řekl, že mu Zastupitelstvo dalo podmínku, že ke směně pozemků s Obcí je
potřeba udělat odhady
p. starosta odpověděl, že stále čeká na reakci p. Jonáše
p. Jonáš se zeptal, jestli na odhad musí být kulaté razítko, dále podotýká, že odhad bude stát
cca 36 tis. Kč



p. starosta odpověděl, že na odhad je kulaté razítko nutné
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p. Jonáš řekl, aby bylo jasno, že pod obecní komunikací je cca 300 m2 a říká, že cesta jde
prostředkem jeho pozemků a brání mu v dalším rozvoji, a chce aby se cesta vrátila tarn, kde
má být, že smění svých 100 m2 dle projektu, který je vypracovaný. Dále pan Jonáš zmiňuje,
že se to takto používá 20 let a nebere za to žádný nájem
p. starosta odpověděl, že se cesta nepoužívá 20 let, ale 60 let
p. Jonáš řekl, že to říká tak, od kdy je to jeho
p. starosta odpověděl, že má p. Jonáš v kupní smlouvě napsané, že si je vědom stavu
pozemku, takže kupoval pozemek pod cestou
p. Jonáš tvrdí, že to nevěděl, že se tarn vyměřovalo až 5 let po jeho koupi, ale že to je jeho
problém. Dále říká, že by to chtěl vrátit, aby cesta nevedla prostředkem jeho pozemku, ale
krajem a říká, že mu Zastupitelé navrhují, že má p. Jonáš platit 70% nákladů spojených
s posunem cesty. Pan Jonáš si dále stojí za tím, že by Obec měla nechat přes jeho pozemek
udělat asfalt zdarma, protože se tarn část vynechala při opravě cesty, dále říká, že pokud chtějí
Zastupitelé rozšířit mostek, že to je jejich problém, že by mohli taky přispět třeba p. Kročák a
p. Roušal, protože tam taky jezdí, že v posudku se taky nepíše, že je nutné mostek rozšiřovat,
ale pouze se doporučuje.
p. Hýbl se zeptal, kde je tedy ta pointa?
p. Jonáš odpověděl, že všichni ví, o co jde
p. Hýbl řekl, že tady p. Jonáš mluví o mostku a cestě, ale občané neví, o čem je řeč, tak že to
chtějí vědět taky
p. Jonáš odpověděl, že má p. Hýbl chodit na každé zasedání
p. Hýbl řekl, že p. Jonáš chce teda posunout cestu, která tady vede x let, úplně někam jinam
p. Jonáš odpověděl, že ne, že jenom vedle jeho pozemku, aby šla cesta po obecním pozemku.
Dále si pan Jonáš myslí, že není důvod, aby financoval 70% nákladů spojených s přeložkou
cesty.
p. starosta řekl, že Zastupitelé vychází z toho, že cestu nevybudovala obec, že cesta tarn je už
60 let, po povodních, potokáři opravili potok, pozemky byly státní a stát si na tom udělal
novou cestu. Majetkově se to nikdy nedotáhlo do konce a za to nikdo z nás nemůže. A protože
pan Jonáš tvrdí, že se bez toho mermomocí nemůže obejít a zhoršuje dopravní situaci Obci,
chce po něm Obec těch 70% nákladů na posunutí komunikace. Zastupitelé si stojí za tím, že
cesta je tarn 60 let a měla by tarn zůstat.
Pokračuje debata ohledně cesty.
Dále p. Jonáš otevírá téma vybudování rybníčku a říká, že souhlas manželů sležkových doloží
a neví, z jaké důvodu Zastupitelé požadují souhlas manželů ottových, že to po p. Jonášovi
nemůžou chtít, že si to vyřeší stavební úřad při stavebním řízením.
Další bod k jednání v diskusi je napojení zámečku p. Jonáše na kanalizaci - p. Jonáš tvrdí ,že
to má vše nafocené a změřené, jak se už před lety chtěl na kanalizaci napojit u Dušánků,
Zastupitelé p. Jonášovi řekli, že musí ověřit propustnost. Je tedy potřeba, aby se tam někdo šel
podívat.
p. starosta odpověděl, že p. Jonáš po něm chtěl nějaké situační výkresy ke kanalizaci, ale že
k této větvi nic nemárne, pouze hlavní řád a jinak se nic nenašlo.
p. Kročák se vrátil k bodu jezírka, že ho zaráží, že jsme se nedozvěděli před tím, a asi to
nikoho ani nenapadlo, že p. Jonáš nemáš vyřešený přístup na pozemek, kde chce budovat
jezírko, p. Kročák si myslel, že to má p. Jonáš dopředu zajištěný, jinak o tom vůbec nemuseli
Zastupitelé rozhodovat. A dneska se ke všemu dozvídáme, že p. Jonáš chce na pozemek
jezdit z vrchu dokola Mondekům pod okny.



p. Bazgera řekl, že to je všechno jenom o lidech, že kupoval pozemek na Bouzovsku a přišel
geodet, že soused zbourá půl baráku, a že mu p. Bazger řekl, že nezbourá, protože se o 3m
posune, aby se soused dostal kolem baráku, a o tom to všechno je. Dále vyzval všechny, aby
sedli a domluvili se.
p. Bartošíkova řekla, že občané třeba nebudou moct jezdit na horní konec Ostružné, protože
pan Jonáš si tarn může dát závoru a řekne, že tarn nikdo nebude jezdit, i to se může stát,
protože p. Bartošíková nechápe, kam tu cestu chce p. Jonáš posunout - k Ottovým nebo do
potoka?
p. Balatka řekl, že posunutí takové cesty bude stát hodně peněz a kdo to bude platit? Podle něj
by si to měl zaplatit ten, kdo to chce
Dále pokračuje debata mezi občany na téma posunutí cesty
p. Kolbová požádala pana starostu, at' řekne majiteli penzionu Javor o pokáceni smrku u
penzionu, protože má strach, že spadne na dráty, které jsou hned vedle a shoří trafo. Také
sdělila, že by smrky měli pokácet i Škardovi, protože kaplička na Ramzové je úplně mokrá
p. starosta řekl, že Škardovi to pokácet nechtějí a o dráty se má starat ČEZ
p. starosta požádal o klíče od kaple sv. Rocha na Ramzové, které po něm chce farář
p. Bazgerová řekla, že svoje klíče neodevzdá, at' paní Kolbová nechá udělat nové a
následujete debata o klíčích.



Schůzi ukončil starosta R. Roušal v 17:07 hod.

Roman Ro " , starosta

Ověřovatelé:
l) Nicol Jatiová

2) Gabriela Balatková

Zapisovatelka:
Eva Aouini Mondeková
11. 3. 2024


